
Referat Fau-møte 5. desember 2023, Nordnes skole 
 
1. Rektor orienterer 

• Jubileet gikk veldig fint. Det var et stort program, og mange besøkende, både eldre elever, 
tidligere ansatte og pensjonister. Inntektene fra basaren gikk til Nordnestunet. Mange hadde 
bidratt med å bake kaker, det som ikke ble solgt ble brukt på Nordnestunets basar. 

• Den nye skolefanen er snart ferdig. Den er designet av Maria Udd. 

• Skolen holder nå på med forskjellige undersøkelser. Foreldreundersøkelsen er sendt ut, men 
det er kommet tilbakemelding om at noen har fått for feil trinn, og noen og har ikke fått. 
Avdelingsleder skal sende ut, men tungvint fra kommunens side, ser ut til å være en del feil 
ved utsending. Det trinnet med best resultat, og over femti prosent, får pizzafest. 
Elevundersøkelsen er nesten gjennomført. Rasismeundersøkelsen er også sendt ut fra 
sentralt hold. Disse blir grunnlag for arbeidet med kvalitetsundersøkelsen. 

• Kvalitetsoppfølgingsmøtet blir den 11. april, heldagsmøte. 

• Kvalitetsoppfølgingen og utviklingsarbeidet ved skolen går hånd i hånd. 
SAMMEN FOR KVALITET – LÆRING OG MEDVIRKNING 

• Neste gang – gå gjennom forrige kvalitetsoppfølging og hva skolen har gjort. 

• Skolen har alltid pleid å ha god økonomi. Men nye utfordringer har gjort at det har vært 
behov for økt ressursbruk på både trinn og grupper. I nettverksmøte med andre rektorer 
bekreftes den samme trenden. Økt ressursbruk er meldt til kommunen siden man kun har 
1,5 % slingringsmonn over/under totalbudsjettet. 

• Det er for tiden høyt sykefravær, og det er vanskeligere å skaffe vikarer pga sykefraværet 
gjelder hele byen. Det er vanskelig å dekke inn langtidsfravær midt i skoleåret, ikke lett å 
finne vikarer, høy sysselsetting. Det er faglærere og to kontaktlærere på hvert trinn, de lager 
timeplan sammen, den tette kontakten gjør at det er lettere å få det til å gå opp. 

• I henhold til tiltaksplanen jobbes det også med fysisk aktiv læring, og i samarbeid med 
Høgskolen på Vestlandet er det 11 lærere som tar studiepoeng innen faget. 

• Skolen vil fortsette med musikkterapi for gruppeeleven. 
 

2. Fau ønsker å arrangere et vintermarked for bytte/salg av vinterutstyr. 
3. Diskusjon angående enkelte utfordringer rundt det sosiale miljøet. 

https://www.bergen.kommune.no/styringsdokument/7442944

